

中国人民大学国际学生招生重要事项公告

一、关于报名费缴纳的说明

我校每日对财务支付系统进行维护。维护期间，国际学生申请系统(<https://international.ruc.edu.cn/application>)线上报名缴费功能将暂时受到影响,具体时间为每日23:00-1:30。

同时，根据学校财务工作安排，2025年12月28日22:00-2026年1月1日0:00国际学生申请系统线上报名缴费功能将暂时关闭。

请各位申请者合理安排报名时间，避开财务系统维护时间。财务系统维护期间，请保存好已填写或提交的信息，待缴费功能恢复后完成缴纳报名费，视为成功提交申请。由此带来的不便，敬请谅解。

二、其他声明

我校国际学生招生工作从未与任何中介机构或第三方公司建立合作关系。所有招生信息均通过我校官方渠道发布。

请申请者通过官方渠道直接咨询或提交申请，谨防虚假宣传与诈骗行为。我校不收取任何形式的“中介费”或“担保金”，任何以“合作中介”名义承诺录取或收费的行为均与本校无关。

请勿向任何个人或非官方账户支付报名费用，如有疑问，务

必通过官方联系方式核实信息，如遇可疑情况，可及时向我校或当地警方反映。

感谢各位申请者的关注与支持！期待与您在校园相遇！

中国人民大学

留学生工作领导小组办公室

2025 年 12 月

I. Notice Regarding Application Fee Payment

The university performs daily maintenance on the financial payment system. During maintenance, the online application and payment functions of Online Application System for International Students (<https://international.ruc.edu.cn/application>) will be temporarily unavailable from 11:00 PM to 1:30 AM daily.

Additionally, due to university financial operations, the online application and payment function of the Online Application System for International Students will be temporarily unavailable from 10:00 PM on December 28, 2025, to 12:00 AM on January 1, 2026.

Applicants are advised to schedule their applications appropriately, avoiding the financial system maintenance periods. During maintenance, please save any completed or submitted information. Applications will be considered successfully submitted once the payment function resumes and the application fee is paid. We apologize for any inconvenience caused.

II. Statements

Our university has never established any cooperative relationships with intermediaries or third-party companies regarding international student admissions. All admissions information is released exclusively through our official channels.

Applicants should consult or submit applications directly through official channels to guard against false advertising and fraudulent activities. Our university does not collect any form of “agency fees” or “guarantee deposits.” Any promises of admission or charges made under the guise of “partner agencies” are unrelated to our institution.

Do not pay application fees to any individual or unofficial account. If in doubt, verify information through official contact channels. Report

suspicious activities promptly to our university or local police authorities.

Thank you for your interest and support! We look forward to welcoming you to campus!

Renmin University of China
International Students Office